
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 17. januar 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del - spørgsmålet er stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 250
Vil ministeren forklare, hvorfor det ikke er muligt at få oplyst registreringsafgiften
som køber eller sælger af et institutionskøretøj, der tidligere har været fritaget
for registreringsafgift, og mener ministeren, at det er rimeligt, at køber/sælger
som en følge heraf ikke har mulighed for få klarhed om en endelig pris, før der
indgås en aftale om køb/salg, og at begge dermed risikerer at købe eller sælge
katten i sækken uden at kende værdien?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Gjerskov (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Gjerskov@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen
formand
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